
گروه راه و شهرسازي|
در حالي كه با مصوبه اول خرداد س��ال جاري مجلس 
شوراي اس��امي مبني بر 3 ساله ش��دن دوره هفتم 
شوراهاي شهر و روستا )دور بعدي( به نظر مي رسيد، 
ناهماهنگي ايجاد شده در برگزاري همزمان انتخابات 
رياست جمهوري و شوراها، 4 سال ديگر برطرف خواهد 
ش��د، اما اهالي ش��وراي پايتخت و ساير كان شهرها 
تماي��ل دارند، عم��ر ش��وراهاي فعلي را به 7 س��ال 
افزايش دهند تا به اين ش��يوه مشكل ايجاد شده حل 
ش��ود. در پي بروز س��انحه هوايي براي رييس دولت 
س��يزدهم و لزوم برگزاري انتخابات زودهنگام دوره 
چهاردهم رياست جمهوري، مجلس شوراي اسامي 
با توجه ب��ه الزام قانوني برگ��زاري همزمان انتخابات 
رياست جمهوري و انتخابات شوراها، در مصوبه اي اعام 
كرد كه در خرداد سال آينده )در پايان چهار سال عمر 
شوراها( انتخابات دوره هفتم شوراهاي شهر و روستا به 
تنهايي برگزار شود اما دوره هفتم به جاي عمر 4 ساله، 
صرفا 3 س��ال فعاليت كند تا دو انتخابات دوره هشتم 
ش��وراها و انتخابات دوره پانزدهم رياست جمهور به 
همزمان برگزار شود.  در همين رابطه، مهدي چمران، 
رييس شوراي شهر تهران صبح ديروز در صحن علني 
ش��ورا درخصوص زمان برگزاري انتخابات شوراها و 
افزاي��ش يا كاهش طول عمر ش��وراها براي برگزاري 
همزمان انتخابات آنها با رياست جمهوري گفت: آنچه 
كه مجلس تصويب كرده اين است كه اين شورا تا پايان 
زمان خود كار را ادامه مي دهد و در دوره بعد ش��ورا به 
صورت سه ساله فعاليت خواهد كرد. اما با توجه به اينكه 
قانون گفته شوراها چهارساله باشند و زمان آن كمتر 
نباشد برخي اعضاي ش��وراها به اين موضوع سه ساله 
شدن ايراد دارند؛ لذا از طريق شوراي عالي استان ها بايد 
پيشنهاد آنها به مجلس برود كه البته ما اعام كرده ايم 
اين روش مشكلي است اما با ارسال پيشنهاد به مجلس 
با تصويب يك فوريت اين موضوع مورد بررس��ي قرار 
مي گيرد و پس از تاييد شوراي نگهبان هر تصميمي 
كه گرفته ش��ود بايد اجرايي شود. به گفته وي، بيش 
از 3۰ هزار نفر عضو ش��ورايي در كشور وجود دارد لذا 
بايد براي انتخابات آمادگي لازم ايجاد شود و نياز است 
كه اين موضوع مورد بررسي قرار گيرد تا راه حل نهايي 
براي آن پيشنهاد ش��ود. در حال حاضر افزايش طول 
عمر شوراي فعلي تا هفت سال براي برگزاري همزمان 
انتخابات شوراها با رياست جمهوري موضوعي است 
كه از سوي برخي اعضاي شوراها در سراسر كشور و از 

طريق شوراي عالي استان ها دنبال مي شود.

مدتدورهرامجلستعيينميكند
در همي��ن رابطه، ول��ي الله بياتي، نماين��ده تفرش، 
آشتيان و فراهان استان مركزي در مجلس دوازدهم 
در گفت وگو با ايلنا درباره موضوع مطرح شده از سوي 
برخي از اعضاي شوراهاي اس��امي شهرها درباره 7 
ساله ش��دن مدت زمان اين دوره ش��ورا گفت: مدت 
زمان شورا در دست مجلس شوراي اسامي است. ما به 
جهت اتفاقي كه افتاد و بايد انتخابات رياست جمهوري 
انجام مي شد دو راه داشتيم اول اينكه باتوجه به اينكه 
برگزاري همزمان انتخابات شوراها و رياست جمهوري 
در قانون آمده است؛ انتخابات شوراها را هم همزمان با 
انتخابات رياست جمهوري برگزار كنيم كه عما فرآيند 
قانوني كه بايد براي ش��وراها در نظر گرفته مي شد در 
اي��ن فاصله ۵۰ روز تا برگ��زاري انتخابات امكان پذير 
نبود. وي ادامه داد: فرآيند ثبت نام، استعام و اعتراض 
داوطلبان شوراها در اين مدت دوماه امكان پذير نبود. 
از همين رو م��ا در مجلس قانون��ي را تصويب و مقرر 
كرديم كه شوراي ششم چهارساله بوده و انتخابات آن 
در خرداد سال آينده برگزار ش��ود. دوره بعد شورا كه 
شوراي هفتم مي شود سه ساله باشد تا انتخابات دوره 
بعدي آن با رياس��ت جمهوري همزمان شود. ما اين 
موضوع را مصوب كرديم و در شوراي نگهبان هم تاييد 

و به صورت قانون اباغ شد.

اين نماينده مجلس در پاسخ به اينكه آيا 7ساله شدن 
زمان شوراها امكان پذير است، تصريح كرد: من طرح 
مورد اشاره را در دوره گذشته مجلس، خودم در صحن 
مطرح كردم و مصوب هم ش��د. اينك��ه ما الان در اين 
خصوص قانون داريم و بعد بخواهيم آن را تغيير دهيم 
به 7 سال امكان پذير نيست. پيگيري اعضاي شوراهاي 
شهر سراسر كش��ور نيز در اين زمينه بي نتيجه است 
چ��را كه الان قانون داريم كه م��دت زمان دوره هفتم 

شوراهاي اسامي شهرها سه ساله باشد.

شوراهانميتوانند
دراينبارهتصميمبگيرند

بياتي گفت: نمايندگاني كه در حال حاضر در شوراها 
و شوراي عالي استان ها هستند براي اين دوره هستند 
كه دوره شان هم چهارساله اس��ت و سال آينده دوره 
اين ش��ورا به پايان مي رس��د و نمي توانند براي دوره 
آينده تصميم بگيرند و بگويند 7س��اله باشد از سوي 
ديگر مردم هم براي مدت 4 سال به اعضاي شوراهاي 
شهر راي داده اند نه براي 7 سال و اين مغايرت با قانون 
اساس��ي هم دارد و امكان پذير نيس��ت. ممكن است 
دوس��تان در شوراها و ش��وراي عالي استان ها چنين 
موضوعاتي را هم مطرح كنند اما امكان آن نيست كه 
اين دوره 7ساله باشد ضمن اينكه ما قانون را تصويب 
كرديم كه دوره هفتم سه س��اله باش��د و وقتي قانون 
وجود دارد بايد براس��اس قانون عمل شود. انتخابات 

رياست جمهوري هم براساس مصوبه ما تفكيك شد و 
اين دوره مستقل از شورا انجام شد.

درخواستشوراهايسراسركشور
ديروز اما رييس شوراي شهر تهران از ارسال طرحي از 
سوي شوراي عالي استان ها براي افزايش زمان شوراي 
ششم از 4 سال به 7 سال خبر داد. چمران در حاشيه 
دويست و چهل و هشتمين جلسه شوراي اسامي شهر 
تهران در جمع خبرنگاران در ارتباط با 7 س��اله شدن 
شوراي ششم گفت: اين موضوع درخواست شوراهاي 
سراسر كشور است و قرار است در قالب طرحي از سوي 
شوراي عالي استان ها به مجلس شوراي اسامي ارسال 
شود و در صورت تاييد مجلس شوراي ششم در سراسر 

كشور، هفت ساله خواهد شد.
رييس شوراي ش��هر تهران افزود: البته اين مساله در 
گذش��ته نيز اتفاق افتاده است به طوري كه در يكي از 

ادوار شوراها زمان آن از 4 سال به ۶ سال اضافه شد.
وي اضافه كرد: در جلسه آينده شوراي عالي استان ها 
قرار اس��ت موضوع 7 ساله شدن ش��وراها مطرح و به 
مجلس ارس��ال ش��ود و بنا بر هماهنگي هاي صورت 

گرفته، خارج از نوبت در مجلس بررسي خواهد شد.

كوتاهشدنعمرشوراهاغيرقانونيبود
پيش از اين، نايب رييس ش��وراي عالي استان ها نيز 
در اواخر خرداد ماه س��ال جاري از طرح شوراي عالي 
استان ها براي افزايش عمر شوراي شهر ششم خبر داده 
بود. به گفته او، »كوتاه شدن عمر شوراي هفتم مطابق 
قانون« نبوده است و بر اساس قانون بايد شوراي ششم 

»توقف« يا »تمديد« شود.
به گ��زارش »تعادل«، موس��ي الرضا حاج��ي بگلو، 
نايب رييس شوراي عالي استان ها با بيان اينكه از نظر 
من كوتاه شدن عمر شوراي هفتم مطابق قانون نبود، 
گفته بود: بر اس��اس قانون بايد ش��وراي ششم توقف 
يا تمديد ش��ود. بنابراين بر اساس طرح شوراي عالي 
استان ها بايد عمر شوراي ششم 7 ساله و عمر شوراي 
هفتم 4 ساله باشد. بر اساس قانون چيزي به نام شوراي 

3 ساله نداريم.
وي ادامه داده بود: در همين زمينه طرحي از س��وي 
ش��وراي عالي اس��تان ها به مجلس ارسال مي شود تا 
تصميم گرفته ش��ده و اصاح شود. از باب مسووليت 
خودم به عنوان نماينده ش��وراي كان شهرها عرض 

مي كنم. 
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تلاشبرايفروشيكملك
شهرداريبهثمنبخس

رييس كميس��يون عمران و حمل و نقل ش��وراي 
اسامي شهر تهران از عجله شهرداري تهران براي 
فروش يك ملك خبر داد و گفت: قيمت گذاري انجام 

شده يك دهم قيمت واقعي اين ملك است.
سيد جعفر تشكري هاش��مي، رييس كميسيون 
عمران و حمل و نقل شوراي اسامي شهر تهران در 
دويست و چهل هشتمين جلسه شوراي شهر تهران 
و در جريان بررس��ي لايحه مجوز فروش، واگذاري 
و انجام معامله ملك متعلق به شهرداري تهران، با 
بيان اينكه در خصوص فروش اين ملك سوالات و 
ابهاماتي وجود دارد گفت: شهرداري تهران بايد به 
صورت صريح اعام كند ك��ه دقيقاً چند هزار متر 
تراكم مسكوني، تجاري يا اداري براي اين ملك در 

نظر گرفته است.
وي با تاكيد بر اينكه قيمت ملك مذكور و بارگذاري 
آن هنوز در هاله اي از ابهام قرار دارد گفت: در زمان 
تصويب يك فوريت اين لايحه نيز بنده تذكر دادم 
كه قيمت مشخص شده براي ملك مذكور مطابق با 
آنچه كه كارشناس دادگستري تعيين كرده نيست، 
ما نبايد بر مبناي دفترچه اقتصاد دارايي اماك را 
قيمت گذاري كنيم بلكه اي��ن قيمت گذاري بايد 

مطابق با قيمت محلي و به صورت روز باشد.
تشكري هاشمي با بيان اينكه نبايد در فروش ملك 
تعجيل كرد گفت: برآوردها حاكي از آن است كه ما 
در حال فروش فوري يك ملك هس��تيم، مطابق با 
قوانين كميسيون ماده ۵، بايد مصوبه شوراي عالي 
شهرسازي گرفته شود كه هنوز دراين رابطه اقدامي 
صورت نگرفته اس��ت و درصورت عدم دريافت اين 
مصوبه مغايرت هايي با ش��وراي عالي شهرسازي 

ايجاد خواهد شد.
رييس كميس��يون عمران و حمل و نقل ش��وراي 
اسامي شهر تهران با تاكيد بر اينكه تمامي پروژه هاي 
بزرگ مقياس بايد مطالعات ترافيكي داشته باشند 
اظهار كرد: برآورد ها حاكي از آن اس��ت كه بيش از 
هزار و هشتاد واحد و 3۰ تا 4۰ هزار نفر به آن منطقه 
افزوده خواهند شد و تا آنجايي كه بنده اطاع دارم 
هنوز مطالعات ترافيكي براي اين ملك انجام نشده 
است و در صورت عدم مطالعه، عوارض و مشكات 
جبران ناپذيري ايجاد مي شود كه حل آنها چالش 
برانگي��ز خواهد بود، برهمين اس��اس بايد تمامي 
تاثيرات ترافيكي سنجيده شوند و فعا درخصوص 

فروش اين ملك نبايد تصميم گيري كرد. 
وي با اش��اره به اينكه گزارش خزانه دار شورا نشان 
مي دهد كه فقط در سال گذشته شهرداري تهران 
بيش از ۱۲ هزار ميليارد تومان مازاد بر درآمد داشته  
است اظهار كرد: دوس��تان شهرداري بايد توضيح 
دهند كه چرا وقتي درآمدهاي لازم را كسب كرده  اند 
و نيازي به فروش فوري اماك نيست براي انجام اين 

كار تعجيل دارند.
تش��كري هاش��مي بيان كرد: در ح��ال حاضر در 
وضعيت ركود ملك هستيم و شهرداري تهران بايد 
توضيح دهد كه آيا در اين شرايط ضرورت دارد كه 
ش��هرداري تهران اموال شهر را به فروش برساند يا 
خير. تشكري هاشمي با بيان اينكه اعام شده است 
براي اين ملك ۱۸۵ هزار متر زيربنا مصوب ش��ده 
اس��ت، گفت: كف قيمت در منطقه س��عادت آباد 
متري 3۰۰ ميليون تومان است و اين به معناي آن 
است كه ما مي خواهيم ملكي كه 4۵ هزار ميليارد 
تومان واگذاري و مولدس��ازي ش��ده را به قيمت ۵ 
هزار ميليارد تومان و حدود ۱۰ برابر كمتر از قيمت 

برآوردها به فروش برسانيم.

بياطلاعيازتفاهمنامه
۱۳ميليارديوروييشهرداريتهران

عضو ش��وراي ش��هر تهران بر لزوم تش��ريح جزييات 
تفاهمنامه ۱3 ميليارد يورويي عنوان شده در تبليغات 
انتخاباتي از سوي ش��هردار تهران تأكيد كرد. مهدي 
اقراريان در دويس��ت و چهل و هشتمين جلسه علني 
شوراي شهر تهران درتذكري با اشاره به اينكه شهردار 
ته��ران از توافقنامه ۱3 ميليون يوروي��ي در انتخابات 
صحبت كرده است، گفت: اين صحبت در حالي بيان 
ش��ده كه ما اطاعي از اين تفاهمنامه و رقم آن نداريم 
و نمي دانيم موضوع چيست و بعدا با چنين حرف هايي 
سورپرايز مي ش��ويم. همانطور كه نسبت به قرارداد دو 
ميليارد يورويي نقد داشتيم و در جلسه اي كه با معاون 
حمل ونقل و ترافيك شهرداري تهران برگزار شد نسبت 
به اين موارد توضيحاتي بيان شد كه قابل تقدير است؛ 
اما انتظار داريم كه شهردار تهران نسبت به اين قرارداد 
۱3 ميليون يورويي توضيحاتي را ارايه كند. او به موضوع 
كارزار امضاي عزل شهردار تهران كه بيش از ۱۵۰ هزار 
نفر از شهروندان آن را امضا كرده اند، اشاره كرد و گفت: 
اخيراً آقاي چمران مصاحبه اي را در اين باره با رسانه ها 
داشته اند. بنده هم اين موضوع را ديده ام و قطعا نمي شود 
نسبت به دغدغه شهروندان كه تعداد آنها نيز ۱۵۰ هزار 
نفر بوده، بي تفاوت باشيم. انتخاب و عزل شهردار توسط 
اعضاي ش��وراي ش��هر تهران انجام مي شود و مطابق 
قانون نياز اس��ت كه دو سوم نمايندگان در شورا يعني 
۱4 نفر عزل ش��هردار را امضاء كنند. اقراريان با تأكيد 
بر اينكه شهروندان تهراني مطلع باشند كه تعدادي از 
اعضاي شورا موافق سرس��خت و برخي منتقد جدي 
آقاي زاكاني هستند، افزود: بنده با افتخار اعام مي كنم 
كه منتقد جدي ش��هردار تهران هستم. همانطور كه 
تاكيد كردم عزل شهردار نياز به موافقت ۱4 عضو شورا 
دارد و موضوعي است كه در همين دوره ششم شوراها 
در برخي از شهرهاي كشور اين كار انجام شده است و 
موضوع عجيبي محسوب نمي شود. البته بايد در فرآيند 
عزل شهردار به زمان باقيمانده عمر مديريت شهري و 
تغييرات ناشي از مديريت توجه داشته باشيم. قطعا ما 
همه اين موارد و ابعاد مختلف موضوع را مورد بررس��ي 

قرار مي دهيم.

قيمتبليتقطاربراياتباع
خارجيگرانشد

در حالي افزايش قيمت بليت قطارهاي مسافري هنوز 
اجرايي نشده كه برخي ش��ركت هاي ريلي در فروش 
بليت براي اتباع خارجي افزايش نرخ را اعمال مي كنند.

به گزارش تسنيم، راه آهن جمهوري اسامي ايران ۱3 
تير ماه طي اطاعي��ه اي پيش فروش بليت قطارهاي 
مس��افري نيمه دوم تي��ر را اعام كرد. بر اين اس��اس، 
پيش فروش بلي��ت براي بازه زماني ياد ش��ده در همه 
محورها )مسيرهاي رفت تا تاريخ 3۱ تير و مسيرهاي 
برگشت تا يكم مرداد(، از ساعت ۱3 روز چهارشنبه ۱3 
تير و پيش فروش حضوري بليت از س��اعت ۱۵ همان 
روز آغاز ش��د. با وجود زمزمه هاي افزايش قيمت بليت 
كه مديرعامل راه آهن جمهوري اسامي ايران نيز اخيرا 
آن را تايي��د كرده بود، پيش ف��روش مرحله دوم بليت 
قطارهاي تابستاني بدون تغيير قيمت انجام شد. اين 
در حالي است كه قيمت بليت قطارهاي مسافري براي 
اتباع خارجي افزايش يافته است. به عنوان نمونه يكي 
از ش��ركت هاي حمل ونقل ريلي مسافري بليت قطار 
قم-مشهد را براي تاريخ ۲۵ تيرماه امسال با قيمت 9۲4 
هزار تومان به فروش مي رساند. اما قيمت همين بليت 
براي اتباع خارجي يك ميليون و 3۸۵ هزار و ۸۵۰ تومان 

است، يعني حدود ۵۰ درصد بالاتر.

پيشبينيعبور۴ميليونزائر
اربعينازطريقمرزهايزميني

رييس س��ازمان راه��داري و حمل ونقل ج��اده اي از 
پيش بين��ي حضور بيش از 4 ميلي��ون و 9۰هزار زائر 
از طريق مرزهاي زميني در مراسم پياده روي اربعين 
امس��ال خبر داد. به گزارش تس��نيم، داريوش اماني، 
معاون وزير راه و شهرسازي و رييس سازمان راهداري 
و حمل ونقل جاده اي، گف��ت: پيش بيني ها از حضور 
بي��ش از 4 ميليون و 9۰ هزار زائ��ر از طريق مرزهاي 
زميني در مراسم باش��كوه پياده روي اربعين امسال 
حكايت دارد. وي افزود: بر اساس مدل هاي پيش بيني 
طبق داده هاي دريافتي از سامانه هاي هوشمند مركز 
مديريت راه هاي كشور، از مجموع اين تعداد زائر، سهم 
تردد از پايانه مرزي مهران 4۵، شلمچه ۲۶، خسروي 
۱۵، چذابه 9.۵ و باشماق و تمرچين به ترتيب ۲ و ۲.۵ 
درصد خواهد بود. اماني با بيان اينكه پيش بيني هاي 
يادشده با فرض ۲4ساعته بودن فعاليت مرز خسروي 
صورت گرفته است، اضافه كرد: چنانچه مدت فعاليت 
مرز خسروي به ۱۲ ساعت كاهش يابد، تمايل زائران به 
مرز مهران افرايش خواهد يافت. وي اوج زمان رفت را 
پنجشنبه تا شنبه )۱۰ تا ۱۲ صفر( و اوج زمان برگشت 
را شنبه تا دوشنبه )۱9 تا ۲۱ صفر( عنوان كرد و ادامه 
داد: تع��داد ناوگان اتوبوس موردنياز ب��راي اوج زمان 
رفت براي كل مرزها 4۰۰۰ دس��تگاه اتوبوس و براي 
اوج زمان برگشت 49۰۰ دس��تگاه اتوبوس است كه 
از اين تعداد بيش از 7۰ درصد ناوگان اتوبوس مربوط 
به مرز مهران و خسروي خواهد بود. وي در خصوص 
پيش بيني پاركينگ نيز گف��ت: پاركينگ موردنياز 
در اين ايام براي مرز مهران حدود ۱4۰ هزار وس��يله 
نقليه، مرز شلمچه 97 هزار و مرز چذابه ۲۱ هزار وسيله 
نقليه پيش بيني مي شود. اماني با بيان اينكه باتوجه 
به متوس��ط ۲.۵روزه فاصله رفت و برگش��ت ناوگان 
اتوبوس��ي از مرز به مبادي و بالعكس، در سه روز اوج 
برگشت )اربعين و روز قبل و بعد از آن( حدود 9۰۰۰ 
دستگاه اتوبوس فعال براي جابه جايي زوار از مرزهاي 
ش��ش گانه مورد نياز اس��ت، افزود: انتظار مي رود در 
مجموع 7۲ درصد ناوگان در مرز مهران و خسروي، ۲۱ 
درصد در شلمچه، ۵ درصد چذابه و باشماق و ۲ درصد 
تمرچين موردنياز باش��د. وي اظهار كرد: پيش بيني 
مي ش��ود 74 درصد كل زوار اربعين امسال مربوط به 
۱۰ استان تهران، خراسان رضوي، اصفهان، خوزستان، 
قم، فارس، البرز، آذربايجان شرقي، كرمان و مازندران 
باش��د. معاون وزير راه و شهرسازي سهم 37درصدي 
دو استان تهران و اصفهان در تقاضاي ناوگان اتوبوس 
را از نكات مهم و قابل توجه در امر مديريت ناوگان ذكر 
كرد و افزود: بيشترين سهم زائران ناوگان اتوبوسي در 
سفرهاي برگشت مربوط به استان هاي تهران، اصفهان، 
خوزستان، قم، خراسان رضوي، فارس، آذربايجان غربي 
و آذربايجان شرقي اس��ت، به طوري كه هشت استان 
فوق، 7۱ درصد از س��هم زائران ناوگان اتوبوس��ي را 

تشكيل مي دهند.

يك نماينده مجلس: مردم براي ۴ سال به اعضاي شورا راي داده اند نه ۷ سال

احتمال 7 ساله شدن دوره ششم شوراها؟

معاون وزير راه: برخي واسطه ها خريد هواپيما را لو دادند

ابهامدرخريدهواپيماها
گروه راه و شهرسازي|

در آخرين روزهاي كاري فعاليت دولت س��يزدهم، 
بخش ه��اي مختل��ف وزارت راه و شهرس��ازي ب��ا 
برگ��زاري كنفرانس ه��اي خبري ت��اش دارند تا 
عملكرد خود را تش��ريح كنند. اما اين نشست هاي 
خبري در برخي موارد نه تنها موجب روش��نگري و 
اطاع رس��اني نيستند و نمي ش��وند كه به ابهامات 
دامن مي زنند.  يكي از موارد بسيار مهم براي صنعت 
هوايي كش��ور كه تقريبا از اوايل انقاب اس��امي 
تاكن��ون )به جز س��ال هاي اجراي برج��ام( تحت 
تحريم هاي يكجانبه امريكا بوده اس��ت، نوس��ازي 
ناوگان و تامين قطعات هواپيما اس��ت. مس��وولان 
دولت س��يزدهم طي يك س��اله اخي��ر، عددهاي 
مختلفي را ب��راي خري��د هواپيما و بالگ��رد اعام 
كرده اند. اين اعداد از ۸۰ و 9۰ فروند ش��روع شده و 
ديروز در آخرين اعام به ۱۰۱ فروند رسيده است. 
تا ديروز مس��وولان وزارت راه و شهرسازي به طور 
دقيق از ارايه مش��خصات )تايپ، عمر هواپيما و...( 
و نحوه اس��تفاده از آنها )بكارگيري در ايرلاين ها يا 
اس��تفاده از قطعات آنها( طفره مي رفتند اما ديروز 
در اظهاراتي قابل توجه معاون وزير راه و شهرسازي 
در پاسخ به عدم شفاف س��ازي در اين رابطه گفت: 
»كدام فرماندهي ش��ب علميات نقش��ه علميات را 
فاش مي كند؟« اين در حالي است كه خريد و فروش 
هواپيما درجهان، به علت لزوم ثبت و ضبط اس��ناد 
مربوطه بر اس��اس مقررات بين الملل��ي، به راحتي 
از كارخانه و دس��ت به دس��ت ش��دن آن در ميان 
كش��ورها و تا پايان كار آن در قبرستان هواپيماها 
قابل رديابي اس��ت. از اين رو، ه��دف از بيان چنين 
اظهاراتي نامش��خص اس��ت. پيش از اين، عليرضا 
منظري، نماينده اسبق ايران در ايكائو در گفت وگو 
با يكي از خبرگزاري هاي داخلي با رد امكان خريد 
هواپيماي نو در دوران تحري��م، گفته بود: »خريد 
يك فروند هواپيماي كاركرده با بيش از ۵ واس��طه 
و 4۰ درص��د گران تر انجام مي ش��ود« و»بايد يك 
مشت كاسب تحريم را پولدار كنيم تا يك هواپيماي 
كار كرده بخريم!« چند روز پ��س از اين اظهارات، 
شمس الدين فرزادي پور، مديرعامل ايران اير )هما( 
نيز اظهار كرد: در همين مدت ٣ تا 4 س��ال گذشته 
برخ��ي از ايرلاين ها هواپيما خريدن��د و پول آن را 
پرداخت كردند اما هواپيمايي وارد كش��ور نش��د و 
امروز خريد هواپيما ريسك بس��يار زيادي دارد. با 
وجود اين، محمد محمدي بخش، معاون وزير راه و 
شهرسازي و رييس سازمان هواپيمايي بر اين باور 
است كه صنعت هوانوردي از شرايط ها تحريم عبور 
كرده اس��ت. او ديروز نيز با همي��ن رويكرد در يك 
كنفرانس خبري اظهار ك��رد: مي گويند چرا تعداد 
خريد هواپيما را به صورت شفاف اعام نمي كنند، 

پاسخ اين اس��ت كه كدام فرماندهي شب علميات 
نقشه علميات را فاش مي كند؟ اگر خريدها را اعام 
كنيم دش��من خريدهاي بعدي را رديابي مي كند. 
به گزارش ايلنا، محمدي بخش در جمع خبرنگاران 
در پاس��خ به اينكه از مجموع هواپيم��ا و بالگرد كه 
وارد كشور ش��ده به طور تفكيك چند هواپيما وارد 
شد، گفت: از ١٠١ فروند انواع هواپيما و بالگرد وارد 
كشور شده ٧١ فروند هواپيماي مسافري است كه 
تع��دادي از آن هواپيماي ايرباس ٣4٠ و بخش��ي 
بويينگ ٧٣٧ بوده و همچنين امبرايير و س��ي آره 
جي و هواپيماهاي زير ٢٠ سرنشين وارد كشور شده 
كه اين ميزان ورود هواپيما سر و صداي رسانه هاي 
خارجي را درآورده  است كه چرا در شرايط تحريمي 
ايران توانس��ته هواپيما خريداري كند.  وي تاكيد 
كرد: اين ميزان خريد هواپيما در وضعيتي بوده كه 
دش��من حتي براي ورود يك پيچ هواپيما به ايران 
برنامه ريزي كرده تا اجازه خريد را ندهد، مي گويند 
چرا تعداد خريد هواپيما را به صورت ش��فاف اعام 
نمي كنند، پاس��خ اين اس��ت كه ك��دام فرماندهي 
شب علميات نقش��ه علميات را فاش مي كند؟ اگر 
خريدها را اعام كنيم در دشمن خريدهاي بعدي 

را رديابي مي كند. 
 رييس سازمان هواپيمايي كشوري همچنين درباره 
ماجراي هواپيماهايي كه پول آن را پرداخت كرديم 
اما وارد كشور نشدند، گفت: در ٣٣ ماه گذشته دولت 
س��يزدهم هيچ موردي نبود كه پ��ول هواپيمايي 
را پرداخته باش��يم اما هواپيما نيامده  باش��د اما در 
سنوات قبل به دليل تحريم ها و رفتار غير حرفه اي 
واسطه ها برخي از خريدهاي لو رفت و امكان ورود 
آن به كش��ور امكان پذير نبود اما اين موضوعات را 
ه��م پيگيري كرديم كه نمونه آن برگش��ت فايت 

چك دوم بود.

مخالفتباانتقالپروازهايداخلي
بهفرودگاهامام

رضا نخجواني، مديرعامل شركت فرودگاه ها و ناوبري 
كشور نيز ديروز در اين كنفرانس خبري گفت: تمام 
تصميم گيران مخالف انتق��ال پروازهاي مهرآباد به 
فرودگاه امام هستند و اساسا براي انجام پرواز كمتر از 
4٠ دقيقه طي مسافت بيش از يك ساعت به فرودگاه 
امام براي مردم نمي صرفد. نخجواني با بيان اينكه ۵۶ 
فرودگاه در كش��ور زير مجموعه شركت فرودگاه ها 
فعال هستند، اظهار كرد: ٣ فرودگاه گواهينامه دارند 
و ب��ه زودي ٧ فرودگاه ديگر ه��م گواهينامه مرتبط 
را دريافت مي كنن��د.  وي ادامه داد: در مدت ٣٣ ماه 
گذش��ته دو فرودگاه سقز و بناآباد كه به ترتيب ٢٧ و 
٣٠ س��ال معطل و نيمه كاره باقي ماندند را تكميل 
و به افتتاح رس��انديم. همچنين ام��روز دو فرودگاه 

سراوان و تنب بزرگ در حال فعاليت هستند. ميزان 
پروازهاي عبوري حدود روزانه ٩۵٠ پرواز است. وي 
درباره سوددهي ش��ركت فرودگاه ها افزود: شركت 
فرودگاه ها يك بنگاه اقتصادي است و صورت مالي آن 
مي تواند مبنايي براي قضاوت عملكرد باشد كه امروز 
اين ش��ركت ٨ هزار و ۵٠٠ ميليون تومان سوددهي 
دارد و اين رقم بيش��ترين سود شركت در سال هاي 

گذشته بوده است. 

جابهجاييروزانه٩هزارمسافر
درمسيرتركيه

سعيد چلندري، مديرعامل شركت شهر فرودگاهي 
امام نيز در بخشي از اين نشست خبري با بيان اينكه 
صنعت هوانوردي تحريم ناپذير است، اظهار كرد: در 
س��ال ١4٠٠ تعداد جابه جايي مسافران 4 ميليون 
نفر بود اما در سال ١4٠١ ميزان جابه جايي ها به ۶.۶ 
ميليون نفر و در س��ال ١4٠٢ ميزان جابه جايي ها 
٧.۶ ميليون نفر و امس��ال هم تا تيرماه ٢.۵ ميليون 
نفر جابه جا شده و مجموعا در اين مدت ميزان رشد 
جابه جايي ها مجموعا به ٢٠٣ درصد رسيد. در حال 
حاضر به ٣۵ كشور و ٨٠ شهر كشورهاي خارجي از 

ايران پرواز انجام مي ش��ود. مديرعامل شركت شهر 
فرودگاه��ي امام خميني همچني��ن درباره انتقال 
پروازهاي فرودگاه مهرآباد ب��ه فرودگاه امام تاكيد 
كرد: فرودگاه مهرآباد نبايد جمع شود و بايد توسعه 
پيدا كند اما زمان نشان خواهد داد كه انتقال بخشي 
از پروازهاي داخلي به ف��رودگاه امام ضرورت دارد 
و اين نظر ش��خصي من نيست بلكه استانداردهاي 
جهاني مي گوي��د پروازهاي داخل��ي و خارجي در 
ترمينال  هاي وسيع بايد انجام شود.  چلندري افزود: 
به نظر نمي رس��د سياست دولت ها اين باشد كه در 
فرودگاه مهرآباد با ازدحام مسافر مواجه شوند و بايد 
پروازهايي با مس��افت طولاني مانند مشهد، كيش، 
قش��م، بندرعباس و زاهدان بايد به ف��رودگاه امام 
منتقل شوند كه در فرودگاه امام ٢٠٠ هزار متر مربع 
براي ترمينال پروازهاي داخلي پيش بيني كرده ايم.

چلندري همچنين درباره ميزان پروازهاي تركيه و 
امارات و عراق گفت: روزانه از فرودگاه امام ٢٢ پرواز 
رفت و برگش��ت از/ به امارات انجام و 4 هزار مس��افر 
جابه جا مي شوند. همچنين در مسير تركيه ۵۵ پرواز 
و ٩ هزار مسافر و براي عراق ٣٠ پرواز و 4 هزار مسافر 

جابه جا مي شوند.

در اجرای ماده 3 قانون و ماده 13آئین نامه اجرایی قانون یاد شده اسامی افرادی 
که اسناد عادی یا رسمی آنان در هیات مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک بجنورد 
مورد رسیدگی و تائید قرار گرفته جهت اطلاع عموم در دونوبت به فاصله 15روز در 
دو نشریه اگهی های ثبتی )کثیرالانتشار و محلی ( به شرح ذیل اگهی می گردد :

بخش دو بجنورد پلاک 146- اصلی اراضی کلاته باقرخان
1- ششدانگ یک باب منزل مس�کونی از پلاک 18 فرعی از 146 اصلی فوق به 
مساحت 160.75 متر مربع ابتیاعی آقای خلیل ایزانلو از محل مالکیت رسمی 
عبدالعلی فیضی کلاته برابر رای ش�ماره 1215-1403 مورخه 1403/03/26 - 

کلاسه 1403-0037
لذا بدین وسیله به فروشندگان و مالکین مش�اعی و اشخاص ذینفع در آرای 
اعلام شده ابلاغ می گردد چنانچه اعتراضی دارند باید از تاریخ انتشار اگهی و در 
روستاها از تاریخ الصاق درمحل تا دوماه اعتراض خود رابه اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترضین باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمایند و گواهی 
تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهند در صورتی که اعتراض در 
مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل ارائه ننماید اداره ثبت مبادرت به صدور سند خواهد نمود ضمنا صدور سند 

مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/04/04
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/20

شناسه آگهی :1738700

آگهیآراءهياتحلاختلافموضوعماده
يکقانونتعيينتکليفوضعيتثبتیاراضیو

ساختمانهایفاقدسندرسمی

مهدی سیاوشی- رییس اداره  ثبت اسناد و املاک منطقه یک بجنورد

بدینوس�یله اعلام می دارد برگ کمپانی خودرو سواری پژو 405 جی ال 
ایکس آی مدل 1390 - رنگ  مشکی متالیک شماره موتور 12490122277 
 ش�ماره شاس�ی NAAM01CA2BR564175 ش�ماره پ�لاک 
ایران 19 - 892 م 99 متعلق به خانم مریم رس�تمی سه چقائی به شماره 

ملی 3242206185 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی

  L-84-F4R ب�رگ س�بز خ�ودرو س�واری  رن�و  تی�پ: م�گان
پ�لاک : 162 ص 89 ای�ران 26    م�دل:2006  رن�گ: نق�ره ای-  
متالی�ک  ش�ماره موت�ور:F4RL77LC072205 ش�ماره 
شاس�ی:VF1LM050E36601024  به نام محمد شارعی مفقود 
بجنورد گردیده و از درجه اعتبار ساقط  می باشد.    

مفقودی

 سامانه پيامكي روزنامه تعادل 
به شماره  30005320 در دسترس شماست 

مخاطبان عزیز مي توانند نظرها، انتقادات و پیشنهادهاي خود درمورد 
مطالب مختلف روزنامه را با ذكر جزئیات به این سامانه پیامك نمایند. 


